

*Tölzer Twirlers*

## 40th Anniversary of the Tölzer Twirlers in the 43rd year

The year 2020 was supposed to be something very special for the TÖLZER TWIRLERS with five planned special dances and SCNs and to mark the 40th anniversary, but after the **Student Party** in January and the **PlusOnly** in February it was over. Covid put us and our plans through the books. The 40th anniversary planned for September with Jerry Story, Tony Oxendine, Tom Crisp and our club caller Michael Braithwaite had to be cancelled, just like the **Candle Light Dance** and the **Almabtrieb**. It has now taken three years, but postponed is not canceled and so we celebrate our 40th birthday in the 43rd year. Unfortunately, the unforgettable Jerry Story has died in the meantime, but Jet Roberts will be on stage in Bad Tölz on September 23.

The TÖLZER TWIRLERS were founded in April 1980 in the Flint barracks in Bad Tölz, after the American caller and founding member Arthur "Skip" Brown had started a class in 1979 and had graduated them. On 1 July 1980 the club was accepted as a member of the EAASDC. After various dance venues in Bad Tölz, the "Tölzers" moved about 20 km further to Egling near Wolf- ratshausen, where we were allowed to use the hall of the **Gasthaus zur Post** bei Oberhauser for our club nights until the end of 2021. Since 2022 we have now moved another 5 km and dance

## 40-jähriges Jubiläum der Tölzer Twirlers im 43. Jahr

Eigentlich sollte das Jahr 2020 für die TÖLZER TWIRLERS mit fünf geplanten Specials und SCNs etwas ganz Besonderes sein und ganz im Zeichen des 40-jährigen Jubiläums stehen, doch nach der **Student Party** im Januar und dem **PlusOnly** im Februar war Schluss. Corona machte uns und unseren Planungen einen Strich durch die Rechnung. Das für September geplante 40-jährige Jubiläum mit Jerry Story, Tony Oxendine, Tom Crisp und unserem Club Caller Michael Braithwaite musste leider abgesagt werden, genau wie der **Candle Light Dance** und der **Almabtrieb**. Drei Jahre hat es nun gedauert, doch aufgeschoben ist nicht aufgehoben, und so feiern wir eben im 43. Jahr unseren 40. Geburtstag nach. Leider ist in der Zwischenzeit auch der unvergessliche Jerry Story verstorben, doch an seiner Stelle wird Jet Roberts am 23. September in Bad Tölz mit auf der Bühne stehen.

Die TÖLZER TWIRLERS wurden im April 1980 in der Flint-Kaserne in Bad Tölz gegründet, nachdem der amerikanische Caller und Gründungsmitglied Arthur „Skip“ Brown im Jahr 1979 eine Class ins Leben gerufen und graduiert hatte. Am 1. Juli 1980 wurde der Club dann bei der EAASDC als Member aufgenommen. Nach verschiedenen Tanzplätzen in Bad Tölz verschlug es die Tölzer etwa 20 km weiter nach Egling bei Wolf- ratshausen, wo wir bis Ende 2021 den Saal des Gasthauses zur Post beim Oberhauser für unsere Clubabende nutzen durften. Seit 2022 sind

every Wednesday in Ascholding Plus and MS.

Michael "Mickey" Braithwaite has been accompanying us since 1999 as a club caller, fortnightly alternating with various colleagues as regular club callers or guest callers.

For the 40th anniversary we are now returning "Back to the Roots" to Bad Tölz in the multi-purpose gym, which offers space for hunters of dancers. We hope for many guests, so that we can finally celebrate our anniversary together with you.

*Translated by Editor and PONS*

wir nun 5 km weitergezogen und tanzen jeden Mittwoch in Ascholding Plus und MS.

Dabei begleitet uns Michael „Mickey“ Braithwaite nun schon seit 1999 14-tägig als Club Caller im Wechsel mit verschiedenen Kollegen als ebenfalls festen Club Callern oder Gastcallern.

Zum 40. Jubiläum kehren wir nun „Back to the Roots“ nach Bad Tölz in die Mehrfachturnhalle zurück, die Platz für Hunderte von Tänzern bietet. Wir hoffen auf viele Gäste, damit wir unseren runden Geburtstag nun endlich mit Euch gemeinsam feiern dürfen.

